Grade 2
Unit 8
Vocabulary Food and Drink
(slayt vocabulary)
An apple: elma
Butter: yağ
Cake: kek
Cheese: peynir
Chicken: tavuk
Crisps: cips
Eggs: yumurtalar
Lettuce: marul
Mushrooms: mantarlar
Pasta: makarna
Potatoes: patatesler
Prawns: büyük karidesler (shrimp: karides)
Rice: pirinç (pilav)
Tea: çay
Tomatoes: domatesler
	Dairy (süt ürünleri) 
	Butter
Cheese
Eggs

	Meat and Fish (et ve balık)
	Prawns
Chicken

	Fruit and Vegetables (meyve ve sebzeler)
	Lettuce
Potatoes
Mushrooms
An apple
Tomatoes

	Drinks
	Tea

	Other
	Crisps
Rice
Pasta
cake



Containers 
A bottle of water: bir şişe su (two bottles of water)
A box of cereal: bir kutu mısır gevreği(two boxes of cereal)
A carton of milk: bir karton kutu süt (five cartons of milk)
A packet of biscuits: bir paket bisküvi (three packets of biscuits)
A pot of yoghurt: bir çanak /kavanoz yogurt
A bag of rice: bir poşet/torba pirinç
A tin of beans: bir (teneke)kutu fasulye
A jar of jam: bir kavanoz reçel
A slice of cake: bir dilim kek
A loaf of bread: bir somun ekmek (two loaves of bread)

Countable and Uncountable Nouns
(slayt “countables and uncountables”)
Yiyecekler söz konusu olduğunda, sayılabilen yiyecekler ve sayılamayan yiyecekler olarak ikiye ayrılırlar. Slaytımızdaki tüm öğelere tek tek bakalım. Öncesinde aşağıdakini inceleyelim:
	Countables (sayılabilenler)
	Uncountables (sayılamayanlar)

	Apple
Banana
Carrot
Egg
Mushroom
Orange
Potato
Tomato
	Meat 
Bread
Butter
Cheese
Chicken
Fish
Lettuce
Milk
Rice
Water 



· Chicken yani tavuk sayılamayanlar olarak ele alınır. Ama şu şekilde de bilinir: eğer bir et olarak ele alıyorsan, yani pişirmelik bir et olarak o sayılamaz ama bir hayvan olarak ele alıyorsan two chickens şeklinde denebilir.





Correct the mistakes:
1. These carrot are sweet.
2. I don’t like teas at all.
3. I’d like to cut some pear for this salad.
4. There is much waters in this jar. 
5. How many sandwich have you bought?
6. You can take four potato from the basket.
7. Do you eat meats?
8. There is much rices in this dish.
9. Where is breads?
10. These berry are very sweet.
11. There are four chair round the table.
12. These vegetable are green.
13. Where are the onion?
14. I bought some cherry in the afternoon.
15. I adore pear.
16. Don’t put more salts in this dish.
17. Cut these cucumber, please.

Cevapları:
Correct the mistakes:
1. These carrots are sweet.
2. I don’t like tea at all.
3. I’d like to cut a pear for this salad.
4. There is much water in this jar. 
5. How many sandwiches have you bought?
6. You can take four potatoes from the basket.
7. Do you eat meat?
8. There is much rice in this dish.
9. Where is bread?
10. These berries are very sweet.
11. There are four chairs round the table.
12. These vegetables are green.
13. Where are the onions?
14. I bought some cherries in the afternoon.
15. I adore pears.
16. Don’t put more salt in this dish.
17. Cut these cucumbers, please.

SOME, ANY, A, AN
(slayt “some-any-a-an”)
A: bir
An: bir
Some: biraz
Any: hiç

A/AN
İkisi de “bir” anlamı taşır ama farkları şöyledir:
A book
An apple
Ulama gibi düşünün. Bir sesli bir sessiz bir sesli bir sessiz gidecek ki kelime akıcı söylensin

SOME and ANY
	
	Countable and Uncountable nouns

	Positive +
	Some (biraz) (simon)

	Negative -
	Any  (hiç)  (amy)

	Questions?
	Any (hiç) (amy)



Some ve Any hem sayılabilenler için hem de sayılamayanlar için kullanılır, mesela:
Apple (sayılabilir): some apples (biraz elma) / any apples (hiç elma)
Water (sayılamaz): some water (biraz su) / any water (hiç su)

Gördüğün gibi hem sayılabilir olan elma için, hem sayılamayan su için some ve any yi kullandık
Some ve Any hem sayılabilenler hem de sayılamayanlar için kullanılır. AZlıklardan bahseder.
(+) I drank some water / I ate some apples
(-) I didn’t drink any water / I didn’t eat any apples
(?) Did you drink any water? / Did you eat any apples?

Gördüğün gibi hem sayılabilenler için kullanabildin hem de sayılamayanlar için.
Önemli Bilgi:
Normalde “any” negatiflerle kullanılır ama bir istekten, ricadan bahsederken “any” değil “some” kullanırsın:
Do you want some bread? Biraz ekmek ister misin?
Would you like some coffee? Biraz kahve ister misin?

Any (hiç) kullansaydın anlam tuhaf olurdu; hiç ekmek ister misin? denmez veya hiç kahve ister misin? tuhaf olurdu.

Slayttaki tüm öğelere bakmanı öneririm.

MUCH, MANY, A LOT OF
(slayt a lot of/much/many)
A,an,some,any nin aksine bunlar ÇOKLUKlardan bahseder. 

	
	Countable nouns
	Uncountable nouns 

	Positive +
	There are a lof of apples on the tree
	There is a lot of sugar in the kitchen

	Negative -
	There aren’t many potatoes in the kitchen
	There isn’t much coffee left.

	Questions ?
	How many biscuits are there?
	How much money do you have?



Karışık mı geldi? Şöyle aklımızda tutmaya çalışalım…….

A LOT OF: BABA
MANY ve MUCH: ÇOCUKLAR VE İKİZLER AMA İKİSİ ÇOK AYRI KARAKTERDELER


	A LOT OF (baba)
Sayılır ve sayılmaz
(+)(-)(?)

-bir baba her türlü şeyi içerir. Sayılır da sayılmaz da. Olumlu da olur olumsuz da olur sorgulayan da…Onda HERŞEY vardır-



	Many (çocuk)
sayılır
(-)(?)

-bu ikizlerden sadece “many” babasını sayıyor. Ergenlikte olduğu için olumsuz(-) ve sorgular (?) halde-


	Much (çocuk)
sayılmaz
(-)(?)

-bu ikizlerden “much” babasını saymıyor. Ergenlikte olduğu için bir de üstüne üstlük depresif bir olumsuzluk (-) ve sorgulama (-) yaşıyor.













Yani özetleyecek olursak:
a/an: “bir” demek ve adı üzerinde sayılır. Bir kitap, iki kitap. İster olumlularla kullan ister olumsuzlarla.

Some/any:  some (biraz) ve any (hiç) AZLIK ifade eder. Hem sayılabilen hem sayılamayanlarla kullanabilirsin.
Some (+) olumlularda,
Any (-) (?) olumsuz ve sorularda kullanılır.
Istisnai durum vardı: Bir konuda bir istekte ricada soruda bulunurken “some” sorularda da kullanılıyordu:
Do you want some coffee? ………. gibi

A lot of/ much/ many: Hepsi “çok” demek yani ÇOKLUK tan bahsederler.
A lot of: Babadır. Sayılabilen ve sayılamayanlarla kullanılır. (+)(-)(?) her yol vardır :)
Many ve Much: Babanın çocuklarıdır ve ikizlerdir. Çok farklı karakterdedirler.
Many: Sayılabilenler ile kullanılır çünkü babasını sayar. Ergenliktedir o yüzden (-) ve (?)
Much: sayılamayanlar ile kullanılır çünkü babasını saymaz. Ergenliktedir o yüzden (-) ve (?)

DİKKAT! : A LOT OF BABA OLDUĞU İÇİN HER YOL VAR DİYE KONUŞTUK AMA BABA YAPICI OLDUĞU İÇİN “GENELLİKLE” OLUMLU CÜMLELERDE KULLANMALISIN!
Slaytları mutlaka inceleyin 

Vocabulary 
Dessert: sweet food after main meal (tatlı) 
Recipe: cooking instructions (tarif)
Ingredient: one of the foods you use to make a particular meal (malzeme, içerik)
Deliver: to take things like letters and goods to a place (vermek, teslim etmek, dağıtmak)
Delicious: extremely tasty or enjoyable (lezzetli)
A/AN/THE/NO ARTICLE
(slayt “articles”)

	a/an
	Bir şey hakkında ilk kez bahsedeceğimiz zaman
	There is a banana on the table. 
There is an apple in the basket

	The
	Hakkında konuştuğumuz şey “belirli” birşeyse
	Cut the onion into three pieces
Where is the waitress?

	No article
	Özel isimlerden bahsederken

Genel şeylerden bahsederken
	This is Emre. He is a chef.


Do you like pizza?



I saw a very tall man on the street. (birine birşeyden bahsediyorken onun için “a” kullanıyorsan o belirli bir kişi değildir. Herhangi biridir.”

The man in the café is very tall. (birine birşeyden veya birinden bahsediyorken onun için “the” kullanıyorsan, o kişi “belirli” bir kişidir.”

Bir örnek daha:
Look! There is a cat. The cat is running towards a mouse. The mouse has a name. The name of is the mouse is Olly.
Ilk kez bahsedeceğimiz zaman “a/an” kullanırken, ikinci kez bahsederken “the” kullandık. En sonda özel isimden bahsettiğimiz için hiç bir article kullanmadık 

Vocabulary
Food Preparation 
Grate: rendelemek (grate the potatoes) 
Peel and chop: soymak ve doğramak (peel and chop an onion)
Put: birşeyi biryere koymak (put one tablespoon of olive oil in a frying pan)
Fry: yağda kızartmak (fry the potatoes for 5 minutes)
Crack: çatlatmak, kırmak (crack an egg into a bowl)
Beat: çırpmak (beat the eggs in the bowl)
Add: eklemek (add salt and pepper)
Mix: karıştırmak
Serve: servis etmek
Tablespoon: yemek kaşığı
Spoonful: kaşık dolusu
Pan: tava
Bowl: kase
Mushroom: mantar
Prawn: büyük karides (shrimp: karides)
Crisps: cips
Fridge: buz dolabı
Snack: atıştırmalık

Functional Language
Kitaptaki 78 de bulunan functional language bölümünü ve workbooktaki bu bölümü mutlaka simdi derste yapalım.

Writing 
Sayfa 167 ye mutlaka bakalım.
Ve son olarak REVIEW kısmını yapmayı da unutmayın 



Pronoun Referencing
Öncelikle bir cümle nasıl kurulur? Çok basit bir kuralı var:
Özne + Fiil + Geri Kalanlar

I(ben)		me (beni/bana)
You		you
He 		him
She		her
It		it
We		us
You		you
They 		them

Ben beni seviyorum.
Ben: özne - baştadır
Beni: zamir - başta değildir.
I love me.

When we arrived, the music was really loud. I called the waitress and asked her to turn it down.
The music: It
The waitress (bayan garson): Her

· Cümle başında bir özneyse (I, you, he, she, it, we , you, they) kullan. Cümlenin ortaları veya sonları gibiyse (me, you, him, her, it, us, you, them) kullan.


1. We enjoyed our meal. _____ was delicious. 
Yemeğimizden çok keyif aldık. Lezzetliydi. Lezzetli olan ne? -Yemek : It
Ozaman cevabımız “It”
2. The waitress and the manager were unfriendly. ______ didn’t help us at all. (they)
3. The waiter only came to our table after I called ______ three times. (him)

Cümle kurmak!
Özne + FİİL +GERİ KALANLAR
         I       LOVE    YOU
1. Ben beni seviyorum (I love me)
2. Sen seni seviyorsun (You love you)
3. O onu seviyor (She loves her)
4. Biz bizi seviyoruz (We love us)
5. Siz sizi seviyorsunuz (You love you)
6. Onlar onları seviyorlar (They love them)

1. Ahmet loves Ayşe (He loves her)
        (Ahmet loves her)
        (He loves Ayşe)

2. Ahmet loves the dog. (He loves it)
(Ahmet loves it)
(He loves the dog)

3. Ahmet loves the dog and the dog loves Ahmet. 
(He loves it and it loves him)
(Ahmet loves the dog and it loves Ahmet)
(He loves the dog and the dog loves him)
……….

4. Berfin loves watching television but Ece hates television.
(She loves watching it but she hates it)
(Berfin loves watching it but she hates it)
(She loves watching television but she hates it)
……………………………..

5. I love reading books. I hate drinking tea. I love my mother. My mother loves her children.
(I love reading them. I hate drinking it. I love her. She loves them.)


